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§ 13 
Utomhusbad på Järvafältet. Slutredovisning  
FSK 2017/362 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till slutredovisning av 
genomförandet av ett utomhusbad på Järvafältet, Järvabadet. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Clara Lindblom m.fl. 
(V) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

Vi välkomnar att Järvabadet nu är färdigt och kan skapa 
glädje för de närboende. Den rödgrönrosa majoriteten valde 
år 2017 att genomföra projektet för öka utbudet av badplatser 
i en stadsdel som har färre möjligheter till simning och bad. 
Badet är också viktigt för att öka vattenvanan och 
simkunnigheten i stadsdelar där simkunnigheten idag är lägre. 
  
Positivt är även att projektet budget slutade på 247 mnkr, 64 
mnkr mindre än de avsatta medlen om totalt 310 mnkr. Det är 
en viktig del i arbetet för fastighetskontoret att öka sin 
prognossäkerhet och kostnadskontroll, att badet understiger 
budget är ett steg i rätt riktning. 
  
Vi vill dock påtala behovet att fortsätta re- och nyinvestera i 
Stockholms badanläggningar. Många anläggningar är idag i 
dåligt tekniskt skick och uppskjutet underhåll riskerar att 
förvärra detta med ännu högre kostnader för framtida 
renoveringar som följd. 

 
Handlingar i ärendet 
 FSK 2017/362-134 (Godkänd - R 1) Utomhusbad på 

Järvafältet. Slutredovisning 
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